
       Protokół Nr 13.2011

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Miasta Ełku, które 
odbyło się w dniu 19 grudnia 2011 roku w godzinach 1330– 1520

Obrady Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Idzi Podwojski.
W posiedzeniu  udział  wzięli członkowie Komisji  w/g załączonej listy   obecności; 
na  6 członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 6.  W związku z tym obrady 
Komisji i podejmowane decyzje są prawomocne.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
 Z-ca Prezydenta Miasta – Kamil Buksa,
 Skarbnik Miasta – Jarosław Wróbel,
 Wydział Planowania i Spraw Społecznych – Anna Lewandowska.

Przyjęty porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
3. Opinia   do projektów uchwał,  które będą przedmiotem obrad najbliższej  sesji  

Rady Miasta.
4. Opinia Komisji do projektu budżetu miasta Ełku na 2012 rok.
5. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu  1 - ego   
Przewodniczący  Komisji  Idzi  Podwojski   zapoznał  zebranych  z  propozycją 

porządku obrad.
Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i jednomyślnie poprzez aklamację przyjęli 

zaproponowany porządek obrad jw. 
 
Do punktu  2 - ego

Przewodniczący  Komisji  Idzi  Podwojski  zwrócił  się  o  zgłaszanie  uwag  do 
protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji.

Członkowie  Komisji nie  zgłosili  uwag  i  poprzez  aklamację;  jednomyślnie 
przyjęli  protokół Nr 12.2011 z dnia 12 grudnia 2011 roku z ostatniego posiedzenia 
Komisji.  

Do punktu  3-ego i 4-ego
Członkowie Komisji przystąpili do omówienia i zaopiniowania projektów uchwał. 
Z-ca Prezydenta Miasta Kamil Buksa omówił projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2011.
Projekt uchwały obejmuje następujące wydatki inwestycyjne:

1. Budowa ulic na osiedlu Pod Lasem - Nr zadania 907001 dział 600, rozdział 60016, 
§ 6050
Kwota wydatków niewygasających na 2012 r.  -   162 639 zł 
Deklarowany termin zakończenia – 30.06.2012

2. Modernizacja ulicy Nadrzecznej i Brzozowej - Nr zadania 907022 
     Kwota wydatków niewygasających na 2012 r.  -   232 000 zł 
     Deklarowany termin zakończenia – 30.06.2012



Uzasadnienie ad. 1 i 2
W  ramach  oszczędności  uzyskanych  w  wyniku  przeprowadzonych  procedur 
przetargowych na zadania inwestycyjne w IV kwartale br. zlecone zostały spółce 
komunalnej  PUK roboty  polegające  na  wykonaniu  prac  związanych  z  budową 
nawierzchni  dróg gminnych  tj.  ul.  Poziomkowej  oraz  Nadrzecznej  i  Brzozowej. 
Zamawiający w umowie określił termin wykonania w/w prac do końca bieżącego 
roku  zastrzegając  jednocześnie  możliwość  zmiany  terminu  zakończenia  w 
przypadku  wystąpienia  niesprzyjających  warunków  atmosferycznych.  Wskutek 
opadów i znacznego zawilgocenia gruntu wykonawca nie jest w stanie uzyskać 
właściwych wskaźników zagęszczenia konstrukcji  jezdni. Wobec tego przesuwa 
się termin wykonania obu zadań do dnia 30.06.2012 zastrzegając jednocześnie 
możliwość  wcześniejszej  realizacji  przy  wystąpieniu  sprzyjających  warunków 
atmosferycznych.
3. Budowa drogi  wewnętrznej  przy ul.  Nadjeziornej  -  Nr  zadania 907176 dział 

600, rozdział 60017, § 6050 
Kwota wydatków niewygasających na 2012 r.  27 304 PLN 
Deklarowany termin zakończenia – 30.06.2012
Uzasadnienie ad. 3
Wykonanie zadania jest uzależnione od realizacji przez Wspólnotę Mieszkaniową 
Wojska Polskiego 17 zagospodarowania podwórka na terenie własnym. Ze wzglę-
dów technicznych wykonanie dojazdu na terenie komunalnym nastąpi w ślad za 
wykonaniem nawierzchni brukowej na obszarze wspólnoty. Ponieważ do grudnia 
br. wspólnota nie przystąpiła 
do realizacji swego zamierzenia, przesuwa się również wykonanie dojazdu na te-
renie komunalnym do dnia 30.06.2012.

4. Wydatki inwestycyjne Urzędu Miasta – zadanie pn „ Rozbudowa i modernizacja 
systemu  monitoringu  miejskiego  w  ramach  budowy  Zintegrowanego  Systemu 
Bezpieczeństwa Miasta Ełku”

   Dział 752 rozdział 75023 § 6050 
   Kwota wydatków niewygasających na 2012 r.  -   238 500 zł
   Deklarowany termin zakończenia – 30.04.2012
   Uzasadnienie ad. 4
 W  związku  z  koniecznością  uzyskania  pozwoleń  na  budowę,  uzgodnień 
konserwatorskich    oraz zgody właścicieli nieruchomości na których mają znajdować 
się urządzenia wydłuży  się termin realizacji ww. zadania. Projekt realizowany jest po 
części w trybie „zaprojektuj i wybuduj” a umowa OR.BI.272.6.2011 z dnia 30.11.2011 
r. przewiduje taką możliwość zgodnie z § 11. -> kwota 238.500,00 zł.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  projektu  uchwały,  w  głosowaniu 
wzięło udział 6 radnych.  
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  6  głosami  „za”  -  jednomyślnie 
zaopiniowali  pozytywnie  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wydatków 
niewygasających z upływem roku budżetowego 2011.

* * *
Z-ca Prezydenta Miasta Kamil Buksa omówił  projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie miasta Ełku na 2011 rok:
pkt. II) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział Promocji 
i Spraw Społecznych:
Zmiany wynikają z prośby Dyr.  MOPS-u i  weryfikacji  potrzeb. Zmiany w rozdziale 
85295 wynikają z potrzeb szkół  i  przedszkoli  w zakresie doposażenia stołówek – 
konieczności dokonania zakupów sprzętów.
pkt.  III)  w zakresie  dochodów i  wydatków realizowanych  i  nadzorowanych  przez 
Wydział Świadczeń Rodzinnych i Funduszu Alimentacyjnego



Zwiększenie o 15 tys. zł w § 2910 (wpływy ze zwrotów dotacji wykorzystanych 
niezgodnie  z  przeznaczeniem  lub  pobranych  w  nadmiernej  wysokości)  dotyczy 
dochodów  z  realizacji  zadań  zleconych,  które  podlegają  zwrotowi  do  budżetu 
państwa i jest dostosowaniem do rzeczywistych dochodów i wydatków z tego tytułu.
pkt. IV) w zakresie  wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział 
Organizacyjny:

Przesunięciu  kwoty  13.000,00  zł  między  wydatkami  inwestycyjnymi  Urzędu 
Miasta, w dziale 750 rozdział 75023 - z paragrafu 6050 na paragraf 6060.  Część 
środków zaoszczędzonych z tytułu niższego niż planowany kosztu remontu dachu 
i elewacji budynku przy ulicy Piłsudskiego 6 planuje się przeznaczyć na zakup dwóch 
pakietów oprogramowania graficznego. Oprogramowanie to służyć będzie do pracy 
w Wydziale Promocji i Spraw Społecznych, min. do obróbki zdjęć i tekstur, tworzenia 
banerów na stronę internetową Ełku, wizualizacji miasta Ełku. 
Ponadto  jest  jeszcze  autopoprawka  dotycząca  przesunięcia  środków  pomiędzy 
paragrafami  wydatków  dotyczących  wynagrodzeń  w  Miejskim  Przedszkolu 
Niezapominajka. Kwota przesunięć wynosi 1.400 zł.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  projektu  uchwały,  w  głosowaniu 
wzięło udział 5 radnych.  
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  5  głosami  „za”  -  jednomyślnie 
zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na 
2011 rok w części dotyczącej tematycznie prac Komisji.

* * *
Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel  omówił projekt uchwały  w sprawie Wieloletniej 

Prognozy  Finansowej  Miasta  Ełku  na  lata  2012  –  2027  –  zgodnie  z  uwagą 
Regionalnej Izby Obrachunkowej uchyla się wcześniejsza uchwałę Rady Miasta w 
sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2011-2027.
Ponadto uzupełnia się zapis określając przeznaczenie nadwyżki budżetowej tj:
„Nadwyżka budżetowa Miasta w wysokości 2.969.325 zł zostanie przeznaczona na 
spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu kredytów”. 
W zakresie wniosków złożonych w trakcie prac nad budżetem 2012 dotyczących 
budowy  bieżni  przy  ZSS  nr  6  w  Ełku,  odcinka  budowy  ulicy  Wileńskiej  oraz 
ogrodzenia przy Przedszkolu „Ekoludki” w Ełku Prezydent Miasta poinformował, że w 
sprawie realizacji tych inwestycji wnioski będą składane w trakcie roku budżetowego, 
z chwilą uwolnienia się środków finansowych w wyniku realizacji przetargów.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  projektu  uchwały,  w  głosowaniu 
wzięło udział 5 radnych.
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  5 głosami  „za”  -  jednomyślnie 
zaopiniowano  pozytywnie  projekt  uchwały  w  sprawie   Wieloletniej  Prognozy 
Finansowej Miasta Ełku na lata 2012 – 2027.

* * *
Skarbnik Miasta  Jarosław Wróbel  omówił  projekt  uchwały  w sprawie   projektu 

budżetu miasta Ełku na rok 2012 – dochodzą jeszcze autopoprawki:
− w  związku  z  wydłużeniem  okresu  realizacji  projektu  „Minione  tradycje 
mieszkańców  Ełku  i  Ozierska  –  historia  mówiona”  na  2012  rok.  Projekt  jest 
realizowany  ze  środków  Norweskiego  Mechanizmu  Finansowego  w  wysokości 
84.405  zł  oraz  ze  środków  budżetu  miasta  w  kwocie  14.895  zł.  Z  uwagi  na 
wydłużający się proces uzgodnienia szaty graficznej oraz treści przewodnika, który 
powstanie w wyniku realizacji projektu, odbiór prac, wystawienie faktury oraz zapłata 
za usługę w kwocie 45.500 zł nastąpi w styczniu 2012 roku, a nie jak zaplanowano 
pierwotnie  w  2011  roku.  W związku  z  powyższym  istnieje  potrzeba  zwiększenia 
zaplanowanej kwoty w projekcie budżetu na rok 2012:
Wydatki:



− Nr zadania : 913027, dział 630, rozdział 63003,  § 4305 – 38.675 zł, § 4306 – 
6.825 zł.
Dochody:
Nr zadania 913027, dział 630, rozdział 63003, § 2705 – 38.675 zł.
- wprowadzenie do budżetu na 2012 rok inwestycji pn. „Zastosowanie odnawialnych  
źródeł  energii  do  zasilania  Parku  Wodnego  w  Ełku  zlokalizowanego  przy  ul. 
Piłsudskiego 29”. Inwestycja była realizowana w roku 2011 i będzie kontynuowana w 
roku 2012. Projekt współfinansowany jest w 80% ze środków Unii  Europejskiej  w 
ramach programu RPO Warmia i Mazury 2007-2013.  W związku z tym zwiększa się 
dochody budżetu o kwotę 1.824.707 zł  – dział  926 rozdział  92604  § 6297 oraz 
wydatki w dziale 926 rozdział 92695 § 6057 o kwotę 1.824.707 zł i § 6059 o kwotę 
456.177 zł. Łącznie 2.280.884 zł. Powyższa zmiana spowodowana jest trudnościami 
z uzyskaniem refundacji części zadań.

Przewodniczący  Komisji  Idzi  Podwojski  zwrócił  się  z  pytaniem  do  członków 
Komisji – czy będziemy wydawać opinię do całości projektu budżetu miasta na 2012 
rok czy tylko w zakresie dotyczącym prac Komisji?

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jerzy Czepułkowski powiedział, że nie będzie 
błędem, by Komisja odniosła się do całości projektu budżetu.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  projektu  uchwały,  w  głosowaniu 
wzięło udział 6 radnych.
Członkowie Komisji  w głosowaniu jawnym;  5 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw” 
i 0 głosach „wstrzymujących” zaopiniowali pozytywnie projekt budżetu miasta Ełku na 
2012 rok.

* * *
Wydział Planowania i Spraw Społecznych - Anna Lewandowska omówiła projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania 
prac społecznie użytecznych w Ełku – wykonywania prac społecznie użytecznych 
odbywa  się  na  podstawie  porozumienia  zawartego  miedzy starostą  a  gminą,  na 
rzecz  której  te  prace  będą  wykonywane.  Osobie  wykonującej  prace  społecznie 
użyteczne przysługuje świadczenie w wysokości  nie  niższej  niż  7,10 zł  za każdą 
godzinę wykonywania tych prac. Starosta refunduje gminie ze środków Funduszu 
Pracy do 60% minimalnej kwoty świadczenia przysługującego bezrobotnemu.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  projektu  uchwały,  w  głosowaniu 
wzięło udział 6 radnych.
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  6  głosami  „za”  -  jednomyślnie 
zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia rocznego planu 
potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych w Ełku.

* * *
Z-ca Prezydenta Miasta Kamil Buksa poinformował, że projekt dotyczący nadania 

nazw ulic zostanie wycofany z obrad sesji w dniu 20 grudnia.
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jerzy Czepułkowski powiedział, że pod obrady 

sesji  zostanie  natomiast  wprowadzony  projekt  uchwały  w  sprawie  stanowiska  w 
związku  z  planowaną  likwidacją  istniejącej  w  Ełku  Filii  Warmińsko-Mazurskiego 
Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli w Olsztynie. 
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  projektu  uchwały,  w  głosowaniu 
wzięło udział 6 radnych.
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  6  głosami  „za”  -  jednomyślnie 
zaopiniowali  pozytywnie  projekt  uchwały  w  sprawie  stanowiska  w  związku  z 
planowaną  likwidacją  istniejącej  w  Ełku  Filii  Warmińsko-Mazurskiego  Ośrodka 
Doskonalenia Nauczycieli w Olsztynie. 



Do punktu  5- ego
Z-ca  Przewodniczącego  Komisji  Irena  Markowska  odczytała   przesłaną  przez 

Prezesa  Andrzeja  Bujnowskiego  korespondencję  prowadzoną  z  Warmińsko-
Mazurskim Oddziałem Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia w Olsztynie 
dotyczącą utworzenia w Ełku Hospicjum – w załączeniu do protokołu.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta  Jerzy Czepułkowski  powiedział,  że  na  taką 
odpowiedź powinniśmy przygotować stosowne stanowisko, iż uważamy, że udzielona 
w  tym piśmie  odpowiedź  nie  pokrywa  się  ze  stanem faktycznym.  Przedstawione 
dane są zupełnie oderwane od rzeczywistości.
Członkowie Komisji  w głosowaniu jawnym;  jednomyślnie  6 głosami „za” uznali  za 
zasadne przygotowanie takiego stanowiska.

Z-ca Przewodniczącego Komisji  Irena Markowska powiedziała,  że powinniśmy 
wystąpić  o  informacje  do  Dyrektor  Niepublicznego  Zakładu  Domowej  Opieki 
Małgorzata Chmielewska  z prośbą o podanie, jakie jest zapotrzebowanie w zakresie 
świadczeń   opieki  paliatywno-hospicyjnej  w  naszym  mieście  i  powiecie  oraz  do 
Dyrektora  Mazurskiego  Centrum  Zdrowia  Andrzeja  Bujnowskiego  o  o  podanie 
informacji  na  temat  ilości  pacjentów leczonych  onkologicznie  zarejestrowanych  w 
Przychodni Specjalistycznej.

Ponadto  dobrze  byłoby  się  zwrócić  do Samodzielnego  Publicznego  Zespół 
Zakładów Opieki Długoterminowej w Jaśkach koło Olecka  o podanie informacji, czy 
pacjenci  z  terenu  miasta  Ełk  i  powiatu  ełckiego  są  przyjmowani  pod  opiekę 
paliatywno-hospicyjną w Waszym Zakładzie.

Radny  Mirosław  Sawczyński  poruszył  sprawę  starszej  osoby,  która  jest 
zmuszona dojeżdżać do Olsztyna na kontrole pracy rozrusznika, czy nie można by 
tego robić u nas w Ełku?

 Z-ca  Przewodniczącego  Komisji  Irena  Markowska  powiedziała,  że  trzeba 
skontaktować się z Poradnią Kontroli Stymulatorów przy naszym szpitalu.

Przewodniczący Komisji  Idzi  Podwojski  poruszył  kwestię  wystąpienia  do Pana 
Prezydenta o podjęcie rozmów z Caritas Diecezji Ełckiej w sprawie hospicjum. Pan 
Prezydent zobowiązał się, że wystąpi z takim pismem. Prosi zatem o sprawdzenie, 
na jaki jest to etapie.

Przewodniczący  Komisji  Idzi  Podwojski   zwrócił  się  do  członków  Komisji 
o przygotowanie propozycji do planu pracy na 2012 rok, propozycje do zgłaszania na 
następnym posiedzeniu Komisji.

Radny  Mirosław  Sawczyński  zaproponował,  by  członkowie  Komisji  odwiedzili 
schronisko dla zwierząt w Ruskiej Wsi.

Z-ca Prezydenta Miasta Kamil Buksa powiedział, że był w tym schronisku, spełnia 
ono wszystkie wymagane kryteria.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jerzy Czepułkowski – możemy jedynie zwrócić 
się  do  merytorycznego  wydziału  Urzędu Miasta  i  sprawdzić,  jak  jest  realizowana 
umowa  zawarta  z  tym  schroniskiem.  Ponadto  nie  powinniśmy  próbować  takich 
eksperymentów jak, „rodzinne domy psów”.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
       Przewodniczący Komisji

Małgorzata Stachowiak           
       Idzi Podwojski   


	Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

